
PROTOKÓŁ Nr XVII/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 23 stycznia 2012 roku 

 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi  

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Podjęcie uchwały budżetowej na 2012 rok. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2012-2015. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2012 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego udzielanego członkowi Ochotniczej Straży Pożarnej. 

6. Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

7. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – projekt budżetu był omawiany na Komisjach ponadto wszyscy 

otrzymali ten projekt, czy są pytania. Ponieważ nie ma pytań przeczytam 

uchwałę i przegłosujemy 

Uchwała Nr XVII/58/12 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łubnice na 2012 rok  

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 



 

Ad. 2 

 

P. Przew. – projekt tej uchwały również wszyscy dostali, ponadto był on 

omawiany na komisjach, czy są jakieś pytania bądź uwagi, nie widzę wobec 

czego przegłosujmy. 

Uchwała Nr XVII/59/12 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2015 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

P. Przew. – tą uchwałę też dostaliście czy są pytania 

P. Bryk – w załączniku w pkt 2 jest 20000 zł ile z tego jest na dożywanie 

P. Skarbnik – około 10000 zł jest zaplanowane, w 2011 roku było wykorzystane 

8 tysięcy teraz przymierzyliśmy trochę więcej. 

więcej. Bryk – gdzie są te świetlice socjoterapeutyczne 

P. Skarbnik – świetlice działają przy każdej szkole 

P. Przew. – czy są jeszcze jakieś pytania, nie widze wobec czego przegłosujmy 

Uchwała Nr XVII/60/12 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2012 r. 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

 

P. Przew. – sprawa sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łyczbie 

była tematem obrad Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa gdzie 

uzyskała pozytywną opinię. Została przygotowana stosowna uchwała z treścią, 

której teraz zapoznam, skoro nie ma pytań przystąpmy do głosowania 

Uchwała Nr XVII/61/12 

w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

14 głosów za  

1 głos wstrzymujący się 

 

Ad. 5 

 

P. Przew. – mamy jeszcze jedną uchwałę w sprawie ekwiwalentu dla strażaków, 

zapoznam teraz z jej treścią. Wcześniej była na wszystko jedna kwota 15 zł, 

teraz jest rozbite na akcje i szkolenia 



P. Skiba – było nie 15 tylko 13 złotych 

P. Wójt – było 13 zł i jestem zdziwiona zwiększeniem, taka decyzję podjął 

Zarząd Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych ale i tak decyzje podejmujecie 

Wy. 

P. Walęzak – czy szkolenia są wszystkie płacone z budżetu gminy. 

P. Wójt – do tej pory tak było, teraz np. mają kurs z pomocy medycznej płacony 

z środków unijnych i my nie dopłacamy, jest to kurs z kateringiem czyli diet też 

nie będziemy płacić. 

P. Skiba – do zadań własnych gminy należy utrzymanie straży i są one na każde 

gwizdnięcie, Ci ludzie i tak zarabiają grosze. 

P. Przew. – oni nie pracują 8 godz. Tylko ile akurat trwa akcja np. 2 godziny. 

P. Skiba – chcę jeszcze dodać, że wszelkie zebrania są za darmo nie tak jak 

radny czy sołtys co maja diety. 

P. Kotlarz – jeśli jednostka nie jest w Krajowym Systemie Ratowniczym to też 

się płaci. 

P. Wójt – jak jest w Krajowym Systemie Ratowniczym to dostaje od 

Państwowej Straży Pożarnej wezwanie i wyjeżdża nie koniecznie na nasz teren 

ale ekwiwalent płacimy my. Jednostki z Krajowego Systemu Ratowniczego 

dostają środki ale na zakup sprzętu nie na akcje. Najmniej zdarzeń jest 

związanych z pożarami a najwięcej z wypadkami drogowymi. 

P. Polak – możemy podnieść tylko musimy się zastanowić nad tym żeby 

dysponować logicznie tymi jednostkami, a nie do małego wypadku, jak ostatnio 

na Budziskach przyjeżdża 3 jednostki i wszystkim musimy płacić. 

P. Wójt – nie wiem skąd były te straże ale jak z innej gminy to oni płacą nie my 

P. Kotlarz – niechby się komendant określił ile tych szkoleń będzie 

P. Bryk – wiadomo, że musimy podjąć tą uchwałę, jeżeli szkolenia o połowę 

mniej to 15 zł za akcję nie jest zadumo. 

P. Przew. – czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widze wobec czego 

przegłosujmy 

Uchwała Nr XVII/62/12 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego udzielanego członkowi 

ochotniczej straży pożarnej 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 

P. Wójt – sesja była nie dawno więc wiele się nie wydarzyło. Najistotniejsza 

sprawa to widze, że Państwo otrzymali ogłoszenia w sprawie drzew w 

międzywalu. Jest takie mocne nastawienie na wycinkę tych drzew. Moim 

zdaniem jest to nie bardzo przemyślane, bo jak wytną drzewa to będą odrosty i 

za kilka lat może być jeszcze gorzej. Ponadto dla wielu jest to naturalne źródło 

opału, jak teraz wytnie wszystkie to później nie będzie miał czym palić. 



Odbyło się 2 spotkania LGD „Dorzecze Wisły”, mamy jeszcze trochę środków 

do wykorzystania. Jest taka dżentelmeńska umowa, że wykorzystujemy środki 

do mieszkańca. Rytwiany już swoją pulę wykorzystały. Ksiądz z Klasztoru 

złożył wniosek na 250tys. Jak mu przyznają to kosztem innych gmin. Bardzo 

proszę żeby już u nas wybrać co będziemy robić, żeby nie stracić tych 

pieniędzy. 

 

Ad. 7  

 

Obwieszczenie o zmianie studium 

P. Jarzyna – zmiana studium dotyczy wszystkiego nie tylko lasów i wnioski 

trzeba składać do 20 lutego 

P. Bryk -  wniosek o przeznaczenie rolnej działki na działalność gospodarczą i 

kopaliny też 

P. Jarzyna – proszę składać wniosek i wykonujący zmianę będą się 

ustosunkowywać do każdego wniosku 

P. Przew. – jak będzie płacony podatek po zmianach 

P. Bryk – czy jak u nas są działki wąskie to trzeba by kompleksowo załatwić 

żeby nie zostały pojedyncze działki na użytkowanie rolnicze 

P. Jarzyna – ale wszyscy muszą złożyć wnioski, jak ktoś nie złoży wniosku to 

nikt na siłę nie będzie mu zmieniał. 

P. Gromny – wracając do Lidera to mam propozycję żeby tych wniosków nie 

rozdrabniać tylko złożyć konkretne a my byśmy je rozpatrzyli na komisji. 

P. Bryk – kolega mówi żeby się nie rozdrabniać ale są świetlice wiejskie i też by 

coś pasowało 

P. Wójt – jak zaczniemy robić we wszystkich świetlicach to nie dostaniemy 

punktów za użytkowników projektu 

P. Kwiecień – jestem za tym żeby place zabaw przy świetlicach zrobić 

P. Wójt – w ubiegłym roku oddano 3 place zabaw przy szkołach podstawowych, 

w tym roku ma być robiony czwarty w Łubnicach wniosek jest już złożony. Jeśli 

będzie, że place zabaw to będziemy robili tylko kto będzie odpowiadał za 

bezpieczeństwo na tych placach 

P. Bryk – ja to widzę doposażenie świetlic, ale niektóre miejscowości nie mają 

świetlic 

P. Wójt – w zasadzie wszystkie miejscowości maja zaplecze na zebrania 

zapewnione oprócz Grabowej. 

P. Bryk – jeżeli jest remiza użytkowana na świetlicę to wszystko powinna 

zakupować straż, bo i tak przechodzi na straż 

P. Skiba – straż może złożyć wniosek natomiast gmina nie może, chyba  że na 

garaż tzn. na część przeznaczona na ochronę pożarową. Można przekazać 

remizę na gminę. 

P. Bryk – jest w Beszowej stara szkoła złożyć wniosek na nią 

P. Suchoń – ale budynek w Beszowej jest a nawet dwa a Grabowa nie ma nic. 



P. Kwiecień – chodzi mi o podatek od nieruchomości z budynków mieszkalnych 

ile on wynosi 

P. Przew. – tyle ile ustaliliśmy na sesji czyli 30 groszy od metra kwadratowego, 

każdy mieszkaniec składał deklaracje a teraz jeśli ma źle to składa korektę 

P. Dach – była uchwała teraz jeśli komuś się nie zgadza to złoży korektę i 

uczulić mieszkańców, że będą kontrole 

P. Bryk – a jak nie mieszka 

P. Wójt – jeśli ktoś chce zmienić to w każdej chwili może zrobić korektę nawet 

w ciągu roku. Płaci się za każdy budynek oddany do użytkowania nie ważne czy 

mieszka czy nie. 

P. Kowalski – na zebraniach mówić, że wszystkie ościenne gminy płacą nie 

tylko my 

P. Bryk – czy do 1,40 m wysokości podajemy 

P. Wójt – na deklaracji jest, że podajemy w przedziale od 1,40 – 2,20  i powyżej 

2,20. 

P. Dach – na zabraniach jeszcze informować jaki był cel tego podniesienia, bo 

już mówią że tylko podnosimy 

P. Bryk – tak już mówią, że podnosimy diety na 300 zł 

P. Wójt – może wróćmy do Lidera bo żadne decyzje nie zostały podjęte 

P. Przew. – ma tym się zająć Komisja Rozwoju  

P. Skiba – nie tylko Komisja Rewizyjna także, proponuję żeby jak już będą 

zebrane wnioski zrobić wspólne posiedzenie. 

P. Soja – w Szczebrzusz bobry zbudowały tamę na Kinecie, woda jest spiętrzona 

80 cm jak przyjdą roztopy to będzie problem 

P. Skiba – będą zebrania o wycinkę drzew to trzeba takie sprawy zgłaszać, 

będzie właściciel Kinety czyli Urząd Marszałkowski niech sprawę rozwiąże. 

P. Przew. – w niedziele oglądałem program telewizyjny o pieniądzach na 

melioracje szczegółowe, wnioski można składać do 15 marca może byśmy 

złożyli taki wniosek 

P. Wójt – z wnioskiem może wystąpić spółka wodna nie gmina. 

P. Przew. – może by Busko wystąpiło 

P. Wójt – oni też nie mogą bo melioracja szczegółowa nie jest ich. 

 

P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego 

zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 


